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Afgelopen week vernamen wij via EenVandaag en RTV Rijnmond dat de nieuwe 
kolencentrales al maanden in bedrijf zijn1.Dit terwijl de rechter de vergunning van de nieuwe 
kolencentrales al meermaals heeft vernietigd2. Schijnbaar omdat de rechter het 
maatschappelijk belang niet zo groot acht dat dat de schade van beschermde natuur 
rechtvaardigd.Schade die ook bij langdurig proefdraaien optreedt. 
 
Naar aanleiding van deze actualiteit hebben wij de volgende urgente politieke vragen aan het 
College:  
1) Betekent dit dat de kolencentrales zonder geldige vergunning in bedrijf zijn? 

a) Zo ja, waarom staat de provincie dan toe dat de centrales nog in bedrijf zijn en welke 
maatregelen neemt zij om te voorkomen dat de centrales nog langer zonder definitieve 
vergunning draaien?  

b) Zo nee, op basis van welke vergunning zijn zij dan nu in bedrijf en hoe verhoudt deze 
zich tot de gerechtelijke uitspraak? 

2) Waarom heeft de provincie een nieuwe natuurvergunning verleend, die niet lijkt te voldoen 
aan het uitgangspunt van de Nota VTH: “De provincie hanteert Beste Beschikbare 
Technieken als uitgangspunt voor vergunningen” 3 aangezien “het technisch en 
economisch mogelijk is om een installatie te bouwen die deze uitstoot halveert”2? 

 
Volgens de Nota VTH zijn bedrijven zelf verantwoordelijk om “goede en volledige 
vergunningaanvragen aan te leveren”3. 
3) Hoe vaak kan een bedrijf nieuwe vergunningaanvragen indienen voordat de provincie het 

niet meer in behandeling neemt?  
4) Welke rol speelt de provincie bij deze rechtszaken en hoe verhoudt zich dat met 

bovenstaand uitgangspunt? 
 
Met vriendelijke groeten, 
Berend Potjer 
@berendpotjer 

                                                                            
1  http://www.eenvandaag.nl/binnenland/53978/overheid_in_verlegenheid_door_kolencentrales_rotterdam en 

http://www.rijnmond.nl/nieuws/18-09-2014/co2-opvang-nieuwe-kolencentrales-lijkt-verloren-zaak:  
“Officieel zijn de fabrieken nog niet open, maar het blijkt dat de centrales al maanden proefdraaien. Eén van de centrales 
van GDF Suez staat zelfs regelmatig vol aan.” 

2  http://www.greenpeace.nl/2014/Persberichten/Milieuorganisaties-opnieuw-naar-Raad-van-State-om-kolencentrales/: 

“In 2011 en 2013 oordeelde de Raad dat de Provincie Zuid-Holland ten onrechte een natuurvergunning had verleend.” 
3  Nota Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving 2014 – 2017; vertrouwen verdienen; deel 1; Provincie Zuid-Holland, 

december 2013, pagina 9 en 10 
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